
En NEIL STOKES, major d’edat, proveït amb CIF X1138367-M , actuant en representació del grup

municipal de JUNTS PER TORRELAVIT,

EXPOSA:

Amb relació a les actes de les sessions plenàries, en les quals no es transcriuen les intervencions

dels regidors, sinó que s'enllacen links de la gravació de la sessió retransmesa per YouTube,

expressen dubtes de si és la forma correcta, atès que a la legislació de règim local no es regula

aquest aspecte.

Coneixem que l'ACM, a través de la Central de Compres, es pot contractar aquest servei de

videoacta, que compleix amb les normes de l'Esquema Nacional d'Interoperabilitat però que es

força diferent del que actualment està duent a terme l'Ajuntament de Torrelavit.

Per altra banda, la retransmissió de la sessió del ple per canal de YouTube, tampoc sabem si és

correcte, atès que l'Ajuntament de Torrelavit no disposa d'un reglament orgànic municipal que

estableixi que els plens s'han de retransmetre per striming, i tampoc recordem que el Ple de la

corporació hagi adoptat cap acord en aquest sentit.

Per tot això,

SOL·LICITA:

A secretaria que emeti un informe sobre aquests aspectes, per saber si s'estan duent a

terme de forma correcta tant la redacció de les actes de les sessions com les emissions i

gravacions d'aquestes

Torrelavit, a 17 de maig de 2024

IL·LM. SR. ALCALDE-PRESIDENT DE L’AJUNTAMENT DE TORRELAVIT


